
 
 
 
 
 
 
 
Številka: 011-1/2022 
Datum:  30. 1. 2025 
 

Skrajšani zapisnik 
 
18. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 12. decembra 2024, s pričetkom 
ob 15.30. Seja je potekala v sejni sobi občinske uprave. 
 
Sejo je vodil Tadej Beočanin, župan Občine Ajdovščina.   
 
Prisotni člani sveta: 
- od 26 članov prisotnih 22 članov, 
- opravičeno odsotni: Jordan Polanc, Sandi Bačar, Ljubomir Vidrih, Dejan Pišot.  

 
Ostali prisotni: 
− Mojca R. PLANINC, občinska uprava 
− Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
− Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
− Janez FURLAN, občinska uprava 
− Karmen SLOKAR, občinska uprava 
− Eliana HUMAR, občinska uprava 
− Peter KETE, občinska uprava 
− Tina VELIKONJA, občinska uprava 
− Nastja ZADRAVEC, občinska uprava  
− Jasmina SERAŽIN, občinska uprava 
− Tomaž JAKIN, občinska uprava  
− Janja LAZAR, občinska uprava 
− Luka JEJČIČ, Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina d.o.o.  
− Tomaž PIRJEVEC, predsednik NO OA  
− Karin ZORN ČEBOKLI, Radio Koper 
− Ana ŠTOKELJ, Primorski val 
− Vanja TRKMAN, Radio Robin  
 
K 1. točki dnevnega reda 
Potrditev dnevnega reda 
 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne in vprašal, če želi kdo razpravljati glede dnevnega 
reda seje.  

Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje.  



H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sprejet naslednji  

DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev dnevnega reda; 
2. Potrditev zapisnika 17. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 17. redne seje; 
3. Informacije;  
4. Vprašanja in pobude;  
5. Odlok o spremembah Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina – 1. 

obravnava;  
6. Pravilnik o uporabi in subvencioniranju uporabe Dvorane prve slovenske vlade v Ajdov-

ščini – 1. obravnava; 
7. Pravilnik o sofinanciranju prireditev v občini Ajdovščina – 1. obravnava; 
8. Ceniki komunalnih storitev:  

- oskrbe s pitno vodo, 
- oskrbe s pitno vodo – posebne storitve, 
- odvajanja in čiščenja odpadnih voda, 
- odvajanja in čiščenja odpadnih voda – posebne storitve, 
- zbiranja komunalnih odpadkov, 
- odvoza odpadnih sveč, 
- povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, 
- 24 urna pogrebna služba; 

9. Letni program športa v občini Ajdovščina za leto 2025; 
10. Okvirni letni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2025; 
11. Poročilo Nadzornega odbora Občine Ajdovščina o opravljenem nadzoru poslovanja KS 

Budanje, KS Otlica-Kovk, KS Vrtovin in Občine Ajdovščina v letu 2023; 
12. Odločitev v zvezi z nasprotjem interesov; 
13. Imenovanja:  

- soglasje – imenovanje direktorja Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipav-
ska dolina, 

- soglasje – imenovanje direktorja Lavričeve knjižnice Ajdovščina, 
- mnenje – imenovanje ravnatelja Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina; 

14. Odvzemi statusa javno dobro. 
 
 
K 2. točki dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 17. redne seje in potrditev poročila o izvajanju sklepov 17. redne seje  
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku in poročilu. Ker ni želel nihče razpravljati, je 
predsedujoči predlagal glasovanje o zapisniku 17. seje, ter o poročilu o izvajanju sklepov 17. 
redne seje.  

 
»Sprejme se zapisnik 17. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina.«  

  
 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je zapisnik sprejet. 



 
 

Predsedujoči je predlagal glasovanje o poročilu o izvajanju sklepov 17. redne seje.  
 
»Sprejme se Poročilo o izvajanju sklepov 17. redne seje.« 

 
 ZA je glasovalo 22 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo sprejeto. 
 
 
K 3. točki dnevnega reda 
Informacije 
 

Predsedujoči je vprašal, ali ima kdo kakšno vprašanje v zvezi s posredovanim gradivom 
pri tej točki.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da bi se želel seznaniti s poročilom Računskega sodišča.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo predloženo gradivu.  
 
MOJCA FERJANČIČ je opozorila na precej težav na voliščih (zadnje volitve) – oblika glasovnice je 
bila neustrezno izbrana in na voliščih je bilo premalo pisarniškega materiala. Ali je bila naloga 
krajevne skupnosti, da nabavi pisarniški material?    
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bi se obliko glasovnice lahko spremenilo (izbrana oblika 
glasovnice je bila taka, ker dopušča precej manj napak). Torej, pobuda bo obravnavana. Glede 
materiala se bo preverilo.  
 
 
K 4. točki dnevnega reda 
Vprašanja in pobude  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da bi moral biti Občinski svet kot najvišji organ te občine seznanjen 
s potovanji, ki jih opravljajo predstavniki občinske uprave, namenom teh potovanj in 
morebitnimi stroški, ki nastajajo in bremenijo občinski proračun. Prosil je za obrazložitev glede 
službenega potovanja predstavnikov Občine Ajdovščina na Japonsko.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se je Občina Ajdovščina vključila v konzorcij, ki ga vodi ELES in 
je namenjen preučevanju različnih oblik pridobivanja zelenega vodika ter njegovi rabi. Občina 
Ajdovščina je  polnopravni partner konzorcija – želja je, sredstva, ki jih bo Japonska namenjala 
izvedbi projektov, pridobiti za izvedbo ukrepov v parku znanja (demonstracijski center – 
proizvodnja zelenega vodika). Sledila bo uporaba tega vodika v javnem potniškem prometu in 
v letalski industriji. Verjame, da bodo v okviru projekta, uspeli zagotoviti delovanje pomembnih 
aktivnosti konzorcija na območju Občine Ajdovščina. Rezultati bodo znani v letu 2025. Pripravil 
se bo plan projektov/poti, ki jih bi bilo smiselno poročati Občinskemu svetu.   
 
MIHA KAPELJ je povedal, da imajo občani težavo z najavo na preglede v Zdravstvenem domu 
Ajdovščina preko aplikacije doZdravnika – če se želiš najavit h zdravniku v nedeljo, je to 
nemogoče, ker je to zunaj delovnega časa ambulante. Na pregled k zdravniku se lahko najaviš 
samo v času delovanja ambulante. Ali se lahko to uredi, da bo možna najava kadar koli?  



 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo Zdravstveni dom Ajdovščina zaprošen za mnenje.  
 
MIHA KAPELJ je še dodal, da je, v kolikor je prav seznanjen, inšpektor kaznoval ta postopek.  
 
VALENTIN KRTELJ je prosil, ali bi lahko Občina Ajdovščina obvestila izvajalce gradbenih del, da 
sproti počistijo okolico svojih gradbišč (neočiščena gradbišča dajejo slabo podobo mestu). 
Izpostavil je problematiko dostopa do Tovarniške ulice (stare) z reševalnim vozilom –  
Googlova aplikacija pelje reševalce po daljšem delu do ulice. Ali lahko se lahko preveri, kje je 
težava?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je potrebno vzdrževati primerno stanje na gradbiščih. Izvajalci 
bodo opozorjeni. Problematika glede reševalne službe se bo preverila in uredila z Dispečersko 
službo zdravstva.   
 
NADA PIRJEVEC je podala pobudo, da se skupna Medobčinska redarska služba ustanovi skupaj 
z Občino Vipava. Izraža se nezadovoljstvo svetnikov s sedanjim stanje Medobčinske redarske 
službe. Prav tako je mnenja, da poročilo, ki ga je pripravila Služba za notranjo revizijo, ni dovolj 
strokovno pripravljeno.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da se je na to temo že pogovarjal z vipavskim županom. V 
Medobčinski upravi morajo sodelovat najmanj tri občine, torej bi bilo potrebno te pogovore 
navezati na vse občine v Vipavski dolini. Medobčinska uprava, v katero je Občina Ajdovščina 
vključena, je trenutno najbolj primerna.  
 
HARIJ BAT je povedal, da nanj letijo obtožbe, vezane na izgradnjo sončne elektrarne 
(Cesta/Vipavski Križ). Dars je predhodno podal mnenje, da je potrebno narediti vkop, da ne bo 
ta silhueta pokvarila pogleda na Vipavski Križ, in krajani so bili z namero zadovoljni. Končni 
rezultat pa je ogledalo sredi Vipavskega Križa. Slednje je zelo grdo videt, Križani se bojijo, da se 
jim bo bleščalo, da o varnosti niti ne govorimo. Zdaj, ko je pihalo s sunki s 130 kilometri na uro, 
je utrgalo pol panelov. Ko bo pihalo 200 kilometrov na uro, bo lahko nastal problem. En panel 
je priletel nad mrežo, kaj bi se zgodilo, če bi padel na streho avtomobila?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da občina nima vzvodov, da bi s prostorskim aktom vplivala na to. 
Sprejeta zakonodaja je povozila vse občinske akte. Občina je bila seznanjena z namero podjetja 
Dars, in dejstvo je, da bo sončnih elektrarn vedno več. Sama lokacija postavitve niti ni tako 
neposrečena, gre namreč za območje, ki je degradirano zaradi same hitre ceste. Zagotovo pa 
je potrebno slišati tudi krajane. Prav zaradi njih bo občina poskrbela za ozelenitve, ki bodo 
elektrarno lahko ustrezno skrile in zmanjšale njen potencialni vpliv na veduto Vipavskega Križa. 
 
JOŽKO PREMRL je vprašal, kako poteka projekt Strane (januarja bo eno leto od javne dražbe), 
ali je izvajalec za izgradnjo komunalne infrastrukture že izbran in kdaj bodo lahko lastniki pričeli 
z gradnjo? Naslednja točka je transparentna poraba javnih sredstev iz proračuna – veliko 
sredstev se porabi preko javnih naročil in razpisov – rezultati javnih razpisov so objavljeni na 
občinski spletni strani. T.i. rezultatov javnih naročil pa ni mogoče zaslediti na občinski strani – 
predlagal je, da se zaradi transparentnosti objavljajo tudi ti podatki (kdo je izbran in za kakšno 
ceno).  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da izvajalec za izgradnjo komunalne infrastrukture za projekt 
Strane še ni znan, javno naročilo še ni bilo objavljeno. Pridobljeno je bilo gradbeno dovoljenje 



in pred kratkim izdelani projekti za izvedbo, zato tudi javno naročilo za izvajalca še ni bilo 
objavljeno. Ne vpliva pa to na dinamiko lastnikov zemljišč; lastniki zemljišč lahko pridobijo 
gradbena dovoljenja in tudi že začnejo z gradnjo. Naloga občine je, da uredi komunalno 
infrastrukturo ter pridobi uporabno dovoljenje zanjo predno dobijo lastniki uporabna 
dovoljenja za same objekte. Noben objekt, po pridobljenih informacijah, še ni prejel 
gradbenega dovoljenja. Pred novim letom bo objavljeno javno naročilo za izvajalca. V proračunu 
se bo zagotovilo še nekaj dodatnih sredstev, da se lahko zadevo izpeljalo.  
Glede objav na občinski spletni strani – vsa javna naročila in razpisi so objavljeni na portalu e-
javnega naročanja. Gre za uradni portal, kjer so objavljeni vsi sklepi z vrednostmi. Glede objav 
na občinski spletni strani se bo preverilo, ali bi to lahko objavljali oz. na kakšen način.  
 
KLEMEN ČEHOVIN je povedal, da se je zaradi prenove vodovoda v Dolenjah, prekopalo most, ki 
je potreben obnove, saj je ozek in ne dovoljuje prehoda dveh vozil hkrati. Na tem delu je tudi 
težava prekoračitev hitrosti – ko se bo most razširil, bo prekoračitev postala še večja težava. 
Vaščani so zaskrbljeni in si želijo urediti prometno varnost – umiriti promet z ležečimi policaji in 
radarji.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bilo več pobud že naslovljenih na občino. Zaenkrat dokončne 
rešitve še ni, Občina Ajdovščina bo podala pisni odgovor.   
 
JANEZ TRATNIK je pohvalil policiste, ker opozarjajo na previdnost pri uporabi pirotehničnih 
sredstev v šolah.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo pohvala prenesena naprej.  
 
UROŠ ŠTOR je povedal, da se strinja s kolegom Batom. Vipavski Križ je biser v Vipavski dolini, 
potrebno ga je dograjevat, da bo še lepši, zato apelira na občino, da bi se poiskala kakšna druga 
rešitev za postavitev sončne elektrarne. Prav tako je predlagal, da se redno sklicujejo seje z vodji 
svetniških skupin.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je sklicevanje sej z vodji svetniških skupin predvideno.  
 
TADEJ ŠKVARČ je povedal, da na Ulici Vena Pilona predstavlja težavo hitrostna ovira (bankina). 
Kaj se lahko naredi? Naslednje vprašanje se nanaša na Dom starejših občanov Ajdovščina (bivši 
objekt) – kako je glede socialno varstvenih storitev, ki naj bi se v tem delu izvajale?  
Katere gradnje se obetajo v letu 2025 (bivša stavba Lipe, Planina Strane)?  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je bila hitrostna ovira na ulici Vena Pilona na nivoju občine, 
postavljena prvič – iskalo se je predvsem rešitve, da hitrostna ovira ne »kaznuje« tistih, ki 
pravilno vozijo, zato je bila izbrana ravno takšna. Klasične hitrostne ovire imajo vpliv na vozila 
(sploh, če se dnevno po njih voziš). Tudi občina je dobila nekaj pripomb. Postavlja se vprašanje 
ali sploh hitrostne ovire namešča ali ne oz. katere ukrepe vzpostavljat. Stroka zelo previdno 
svetuje glede nameščanja hitrostnih ovir. Objekt bivšega Doma starejših občanov še ni 
prenesen na Občino Ajdovščina – čaka se, da vlada sprejme sklep, ki bo pomenil prenos na 
občino. Takrat se bo tudi začelo z nujnim projektiranjem, da se lahko objekt ponovno da v 
funkcijo. Dogovori pa že potekajo, da bi tudi v tem vmesnem obdobju, Dom starejših občanov 
Ajdovščina objekt prevzel v brezplačen najem, s ciljem ohranjati njegovo stanje.  
Za večstanovanjsko gradnjo na območju Lipa investitor čaka na gradbeno dovoljenje, Občina 
Ajdovščina komunalno dovoljenje za infrastrukturo že ima. Na območju Ribnik se pričakuje 
gradnja zadnjih dveh stanovanjskih stolpičev (gradbeno dovoljenje že pridobljeno). V letu 2025 



se bo pričela gradnja oskrbovanih stanovanj (zadnja investicija, ki bo zaokrožila to območje). V 
teku je tudi nekaj projektov individualnih gradenj, tudi večstanovanjske gradnje se bodo še 
dodatno zgodile v naslednjem letu (objavljena je dražba za odprodajo zemljišča pri 
pokopališču).  
 
 
K 5. točki dnevnega reda 
Odlok o spremembah Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina – 1. obravnava 
 
JANEZ FURLAN je podal uvodno obrazložitev.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da sta na skupni seji dne, 27. 11. 2024, Odbor za finance in 
premoženjske zadeve ter Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe obravnavala 
predlog Odloka o spremembi odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina. K 
Odloku sta podala pozitivno mnenje ter predlog, da se Odlok v prvi obravnavi sprejme.  
 

ANGEL VIDMAR je povedal, da bi lahko bolj poenostavljeno zapisali 2. in 3. odstavek prvega 
člena, in sicer cena promocijske in turistične takse znaša 1,25 € (v 2. odstavku – cena turistične 
in promocijske takse je 2,50 €, od tega znaša promocijska taksa 0,5 €). 

TADEJ BEOČANIN se je strinjal, da bi lahko tako zapisali.  

HARIJ BAT je vprašal, kaj konkretno to pomeni za Vipavski Križ. Podal je pobudo, da bi čiščenje 
odpadkov in pometanje v Vipavskem Križu lahko, glede na to, da je veliko turistov in posledično 
več odpadkov, v celoti prevzela Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina in bi to lahko bilo 
financirano iz turistične takse.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da sam Vipavski Križ nima z Odlokom o turistični in promocijski 
taksi v Občini Ajdovščina neposredne povezave. Pobuda bo obravnavana.  

NADA PIRJEVEC je povedala, da je v prvem členu 3. odstavka zapisana »čudna« besedna zveza  
»zavezanec upravičen do plačila«, beseda »upravičen« se uporablja pri vračilu (upravičen si do 
vračila).  

TADEJ BEOČANIN se je zahvalil za opozorilo.   

 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Odlok o 
spremembah Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina v I. obravnavi. 

 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se izvede II. obravnava Odloka 
o spremembah Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina v enakem besedilu, 
kot je bil sprejet v I. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Odlok o 
spremembah Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Ajdovščina v II. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 



 

K 6. točki dnevnega reda 
Pravilnik o uporabi in subvencioniranju uporabe Dvorane prve slovenske vlade v Ajdovščini – 1. 
obravnava 
 
ZLATA ČIBEJ je podala uvodno obrazložitev.  
 
MIHA KAPELJ je povedal, da je Odbor za finance in premoženjske zadeve na 17. seji dne, 27. 11. 
2024 obravnaval besedilo predlaganega Pravilnika o uporabi in subvencioniranju uporabe 
Dvorane prve slovenske vlade v Ajdovščini in se strinja z njegovo vsebino. Zato Občinskemu 
svetu Občine Ajdovščina predlaga, da ga obravnava in sprejme. 
 
TADEJ BEOČANIN je obrazložitev dopolnil.  
 
VALENTIN KRTELJ je vprašal, ali se bo lahko zainteresirana javnost priključila v članstvo komisije.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da ni bilo predvideno, da bi vključevali zainteresirano javnost, ker 
bi bila za posameznika to lahko obremenitev. Če bi bil kakšen predlog za kandidata za člana 
komisije, bo z gotovostjo podprt.  
 
ZLATA ČIBEJ je obrazložila, da vloge ne bodo prihajale hkrati, in je nemogoče, da bi bil nekdo 
vedno na razpolago in hodil na preglede/ocenjevanja.  
 
ANGEL VIDMAR je opozoril, da bi bilo smiselno v 8. členu omeniti organizacije in društva, ki 
delujejo v javnem interesu – slednja imajo poseben status in imajo odločbo. Izpostavil je 
pomembnost obrazložitve določenih zapisov npr. iz 11. člena »za subvencijo bo potrebno 
zaprositi najmanj 14 dni prej«, ker se dejansko ne bo toliko prej vedelo, kdaj se bo dvorano 
uporabilo.  
 
ZLATA ČIBEJ je povedala, da stroška plačila uporabnine ni opravičen nihče, niti organizacije in 
društva, ki delujejo v javnem interesu. Vsi najemniki/uporabniki so dolžni plačati materialne 
stroške oz. uporabnino. Organizacije in društva, ki delujejo v javnem interesu, bodo tako oddala 
vlogo za subvencijo, in slednjo prejela. Zaradi morebitnih pritožb morajo obstajati enotna 
merila.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da v tem primeru ne govorimo o kratkoročnih najemih, govorimo 
o uporabnini.  
 
ANGEL VIDMAR je vprašal, ali so do subvencije upravičeni tisti, ki opravljajo gospodarsko 
dejavnost.  
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da ne.  
 
ADAM RASPOR je vprašal, kaj se bo zgodilo, v kolikor bi rezervacijo dvorane želeli opraviti npr. 
dve gasilski društvi za isti termin.   
 
TADEJ BEOČANIN je povedal, da je dodelitev subvencije neodvisna od rezervacije dvorane. 
Rezervacija bo potekala normalno naprej.  
 



  Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Pravilnik o 
uporabi in subvencioniranju uporabe Dvorane prve slovenske vlade v Ajdovščini v I. obravnavi 
s predlagano spremembo župana, ki se nanaša na 1. in 8. člen. 

 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 21 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se izvede II. obravnava 
Pravilnika o uporabi in subvencioniranju uporabe Dvorane prve slovenske vlade v Ajdovščini v 
enakem besedilu, kot je bil sprejet v I. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Pravilnik o uporabi 
in subvencioniranju uporabe Dvorane prve slovenske vlade v Ajdovščini v II. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 19 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

K 7. točki dnevnega reda 
Pravilnik o sofinanciranju prireditev v občini Ajdovščina – 1. obravnava 
 
JANEZ FURLAN je podal uvodno obrazložitev. 
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da je na 17. seji dne, 27. 11. 2024, Odbor za gospodarstvo in 
gospodarske javne službe obravnaval predlog Pravilnika o sofinanciranju prireditev v občini 
Ajdovščina. K Pravilniku je Odbor podal pozitivno mnenje ter predlog, da se Pravilnik v prvi 
obravnavi sprejme.  
 
ANGEL VIDMAR je vprašal, ali vse zapisano sodi v ta odlok. V 7. členu je navedeno, da župan s 
sklepom imenuje petčlansko komisijo za vodenje postopka dodelitve sredstev, v 9. je omenjena 
strokovna komisija, ali gre za isto komisijo? Zakaj je potrebno pisati, kaj so neupravičene 
državne pomoči?  
 
JANEZ FURLAN je povedal, da so glede državne pomoči pravila prijavljanja ukrepa v shemo zelo 
jasna in zahtevajo navedbo vseh definicij, ki so vnesene. Tega ni mogoče kar izpustit. Ministrstvo 
za finance je pregledalo Pravilnik v osnutku in akceptiralo ukrep kot tak. Pri navedbi komisij (7. 
in 9. člen) gre za isto komisijo.   
 
JOŽKO PREMRN je vprašal, ali je v tem Pravilniku določeno, da se dodeljuje tudi sredstva za 
novoletne prireditve. 
 
TADEJ BEOČANIN je potrdil.  
 
  Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Pravilnik o 
sofinanciranju prireditev v občini Ajdovščini v I. obravnavi. 

 H glasovanju se je prijavilo 21 svetnikov. ZA je glasovalo 19 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je sklep sprejet. 



 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se izvede II. obravnava 
Pravilnik o sofinanciranju prireditev v občini Ajdovščini v enakem besedilu, kot je bil sprejet v I. 
obravnavi. 

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Pravilnik o 
sofinanciranju prireditev v občini Ajdovščini v II. obravnavi. 

 ZA je glasovalo 18 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

 

K 8. točki dnevnega reda 
Sklep o cenah storitve oskrbe s pitno vodo   

LUKA JEJČIČ je podal uvodno obrazložitev.  

 

Sklep o cenah s pitno vodo  

ANGEL VIDMAR  je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve na svoji 17. seji dne, 27. 11., obravnavala Elaborat o 
oblikovanju cen obvezne gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo v občini Ajdovščina, 
izdelan novembra 2024 in Cenik oskrbe s pitno vodo ter sprejela pozitivno mnenje k 
predlaganemu gradivu. 

MIHA KAPELJ je povedal, da je bil vedno kritičen do cene storitev. Sedaj se je zgodilo zmanjšanje 
cene in to gre posebej pohvaliti.  

 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
oskrbe s pitno vodo. 

 H glasovanju se je prijavilo 20 svetnikov. ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Sklep o cenah storitve oskrbe s pitno vodo za posebne storitve  

ANGEL VIDMAR  je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. redni seji dne, 27. 11. 2024 obravnavala 
Elaborat o oblikovanju cen oskrbe s pitno vodo za posebne storitve v občini Ajdovščina, izdelan 
novembra 2024 in Cenik oskrbe s pitno vodo za posebne storitve ter sprejela pozitivno mnenje 
k predlaganem gradivu.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal glasovanje o Sklepu o cenah 
oskrbe s pitno vodo za posebne storitve. 

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 



 
Sklep o cenah storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda  
 
ANGEL VIDMAR  je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. redni seji dne 27. 11. 2024 obravnavala Elaborat 
o oblikovanju cen obvezne gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja odpadnih voda v 
občini Ajdovščina, izdelan novembra 2024 in Cenik odvajanja in čiščenja odpadnih voda ter 
sprejela pozitivno mnenje k predlaganemu gradivu.  

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda. 

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Sklep o cenah storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne storitve   
 
ANGEL VIDMAR  je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. redni seji dne, 27. 11. 2024, obravnavala 
Elaborat o oblikovanju cen odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne storitve v občini 
Ajdovščina, izdelan novembra 2024 in Cenik odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne 
storitve ter sprejela pozitivno mnenje k predlaganem gradivu. 

 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
storitve odvajanja in čiščenja odpadnih voda za posebne storitve. 

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 
Sklep o cenah zbiranja komunalnih odpadkov  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. seji dne 27. 11. 2024 obravnavala Elaborat o 
oblikovanju cen obvezne gospodarske javne službe zbiranje komunalnih odpadkov v občini 
Ajdovščina, izdelan novembra 2024 in Cenik storitev zbiranja komunalnih odpadkov ter sprejela 
pozitivno mnenje k predlaganemu gradivu. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
zbiranja komunalnih odpadkov.  

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 
Sklep o cenah storitve odvoza odpadnih nagrobnih sveč  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. seji dne 27. 11. 2024 obravnavala Elaborat o 
oblikovanju cen storitev odvoza odpadnih nagrobnih sveč v občini Ajdovščina, izdelan 
novembra 2024 ter sprejela pozitivno mnenje k predlaganemu gradivu.  
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
odvoza odpadnih nagrobnih sveč.   



 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 
Sklep o cenah storitev povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. seji dne 27. 11. 2024 obravnavala Elaborat o 
cenah storitev povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, izdelan 
novembra 2024 in Cenik odvoza odpadnih nagrobnih sveč ter sprejela pozitivno mnenje k 
predlaganemu gradivu. 
 
 Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o cenah 
storitev povezanih z greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami.   

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Sklep o ceni 24-urne dežurne službe  
 
ANGEL VIDMAR je povedal, da sta Odbor za gospodarstvo in gospodarske javne službe in Odbor 
za finance in premoženjske zadeve, na svoji 17. seji dne 27. 11. 2024, obravnavala Elaborat o 
oblikovanju cen storitve 24 urne dežurne službe, izdelan novembra 2024, ter sprejela pozitivno 
mnenje k predlaganemu gradivu. 
 
Ker ni želel nihče več razpravljati, je predsedujoči predlagal  glasovanje o  Sklepu o ceni 24-urne 
dežurne službe.  

 ZA je glasovalo 20 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

Seja se nadaljuje ob 17.20. 
 
K 9. točki dnevnega reda 
Letni program športa v občini Ajdovščina za leto 2025 

ERIKA ZAVNIK  je podala uvodno obrazložitev.  

VILKO BRUS je povedal, da je Odbor za družbene zadeve na redni seji, dne 28. 11. 2024, 
obravnaval Letni program športa za leto 2025. Programu je podal pozitivno mnenje, zato 
predlaga, da ga Občinski svet sprejme.  
 
DEJAN ŠKVARČ je vprašal, koliko se izvajajo programi za otroke in mladostnike s posebnimi 
potrebami.  
 
ERIKA ZAVNIK je povedala, da slednje izvajajo trije izvajalci, vključenost otrok je letno do 10. Gre 
za nekoliko drugačen način izvajanja programov – en strokovni delavec na enega otroka. 
 
 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme Letni program 
športa v občini Ajdovščina za leto 2025.  

  H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 



K 10. točki dnevnega reda 
Okvirni letni program dela Občinskega sveta Občine Ajdovščina za leto 2025  

IGOR ČESNIK je vprašal, ali se lahko prva seja v naslednjem letu premakne za en teden.  

TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da je termin seje ustrezen – odbori bodo en teden pred sejo. Časa 
je dovolj.  

NADA PIRJEVEC je povedala, da mora biti realizacija polletnega proračuna do konca avgusta 
opravljena.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da bo sproti jasno, kako bo s sejo – predvidoma se bo  izvedla 
korespondenčna seja.  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme okvirni letni 
program Občinskega sveta Občine Ajdovščina (mandat 2022–2026).   

 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

K 11. točki dnevnega reda 
Poročilo Nadzornega odbora Občine Ajdovščina o opravljenem nadzoru poslovanja KS Budanje, 
KS Otlica-Kovk, KS Vrtovin in Občine Ajdovščina v letu 2023 

TOMAŽ PIRJEVEC je podal uvodno obrazložitev.  

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je bil kdaj nadziran nadzor – koliko se dejansko odpravlja zaznane 
nepravilnosti, koliko priporočil je upoštevanih?  

TOMAŽ PIRJEVEC je povedal, da nadzorovana oseba pošlje poročilo o upoštevanju predlogov 
nadzornega odbora. Potem se to poročilo obravnava na seji in če so še vedno zaznane 
nepravilnosti, se temu primerno ukrepa.  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina se je na svoji 18. redni seji, dne 12. 12. 2024, seznanil in 
obravnaval Poročilo o opravljenem nadzoru poslovanja KS Budanje, KS Otlica – Kovk, KS Vrtovin 
in Občine Ajdovščina v letu 2023.« 

  H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

K 12. točki dnevnega reda 
Odločitev v zvezi z nasprotjem interesov  

UROŠ ŠTOR je podal uvodno obrazložitev.  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Članstvo Ljubomirja Vidriha v Občinskem svetu Občine Ajdovščina in  istočasno članstvo v 
svetu Javnega zavoda Osnovna šola Danila Lokarja Ajdovščina, ni razlog za njegovo izločitev iz 
postopka obravnave in odločanja o sprejemu mnenja k imenovanju ravnatelja Osnovne šole 



Danila Lokarja Ajdovščina, ki bo predvidoma na 18. seji Občinskega sveta Občine Ajdovščina dne 
28. 11. 2024, zato se ga pri tej točki ne izloči in lahko nadaljuje z delom. 
 
Članstvo Igorja Česnika v Občinskem svetu Občine Ajdovščina ter istočasno članstvo v svetu 
Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, ni razlog za njegovo izločitev iz 
postopka obravnave in odločanja o sprejemu soglasja k imenovanju direktorja Javnega zavoda 
za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina, ki bo predvidoma na 18. seji Občinskega sveta 
Občine Ajdovščina dne 28. 11. 2024, zato se ga pri tej točki ne izloči in lahko nadaljuje z delom.« 
 

  H glasovanju se je prijavilo 21 svetnikov. ZA je glasovalo 21 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

K 13. točki dnevnega reda 
Imenovanja  

UROŠ ŠTOR je podal uvodno obrazložitev Komisije za mandatna vprašanja in imenovanja.  

  

Soglasje k imenovanju direktorja Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina  

MIHA KAPELJ je povedal, da pred pol leta ni bilo podano soglasje k imenovanju kandidatke s 
strani Občinskega sveta Občine Ajdovščina, sedaj je soglasje ponovno v obravnavi. Zanima ga, 
kaj se je v pol leta spremenilo, da bi kandidatki tokrat lahko podali pozitivno mnenje.  

TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da postopek vodi Svet zavoda – na podlagi negativnega mnenja 
Občinskega sveta Občine Ajdovščina, je ponovno opravil postopek. Komisija za mandatna 
vprašanja in imenovanja ne izbira, podaja samo soglasje. Nekateri svetniki so se individualno 
pogovarjali s kandidatko. Išče se konsenze pri zadevi. Sklenil se je dogovor, da se vzpostavi 
notranja organizacijska enota za območje Vipavska dolina.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da v kolikor ima prave informacije, komisija ni bila seznanjena z 
drugimi kandidati. Želel bi biti seznanjen z imeni vseh kandidatov.  

TADEJ BEOČANIN je pojasnil, da to vodi Svet zavoda. 

UROŠ ŠTOR je povedal, da bodo v bodoče zahtevali natančne podatke o vseh kandidati.   

MITJA TRIPKOVIĆ je pojasnil, da v tako kratkem časovnem obdobju ni mogla doseči nekih vidnih 
rezultatov. Trendi so se obrnili, župan je zagotovil, da so sklenjeni dogovori. Glasoval bo ZA.  

MIHA KAPELJ je povedal, da Komisija za mandatna vprašanja in imenovanja predlaga, da se 
mnenje poda.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da je imela Komisija za mandatna vprašanja in imenovanja vse 
potrebne podatke – v obravnavo je dobila en predlog. S kandidatko so opravili razgovor. 
Komisija je na podlagi vseh pridobljenih informacij sprejela svojo odločitev.   

 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  



»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k imenovanju Erike Lojk, za direktorico 
Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina.« 

 

 H glasovanju se je prijavilo 22 svetnikov. ZA je glasovalo 14 svetnikov, proti pa 8. 
Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Soglasje k imenovanju direktorja Lavričeve knjižnice Ajdovščina  

JANEZ TRATNIK je vprašal, ali je župan posredoval pri kandidaturi.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da se v postopek ni vpletal.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da se nekateri podatki lahko pridobijo, nekateri ne. Tini je zaželel 
vse dobro na novem delovnem mestu.  

TADEJ BEOČANIN je povedal, da je to odvisno od Sveta zavoda.  

DEJAN ŠKVARČ je povedal, da bo glede na zanimanje za literaturo in ustvarjanje le-te, Tina 
prinesla dodano vrednost Lavričevi knjižnici. Vodstvene sposobnosti kandidatka ima.  

RAJKO LIKAR je povedal, da se pridružuje mnenju – boljše osebe za opravljanje funkcije ne bi 
mogli dobiti.  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina podaja soglasje k imenovanju Tine Velikonja, za direktorico 
Lavričeve knjižnice Ajdovščina.« 

  ZA je glasovalo 22 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

Mnenje k imenovanju ravnatelja Osnovne šole Danila Lokarja Ajdovščina  

MIHA KAPELJ je povedal, da pozdravlja, da so dali obema kandidatkama, pozitivno mnenje.  

ANGEL VIDMAR je povedal, da obe kandidatki izpolnjujeta pogoje – Občinski svet daje pozitivno 
mnenje, Svet zavoda naj odloča. Kaj pomeni, da bo izbrana kandidatka, ki bo vodila največjo 
šolo v občini, tista, ki živi v Postojni?  

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Občinski svet Občine Ajdovščina daje pozitivno mnenje k obema kandidatkama za ravnateljico 
Osnovne šole Danila Lokarja: Izidori Černigoj in Kristini Angelov Troha.« 

 ZA je glasovalo 20 svetnikov, 2 PROTI. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep 
sprejet.  

 

 

 

K 14. točki dnevnega reda 



Odvzemi statusa javno dobro   

ELIANA HUMAR je podala uvodno obrazložitev.  

IGOR ČESNIK je povedal, da je Odbor za okolje in prostor na 15. redni seji dne, 27. 11. 2024, 
obravnaval odvzem javnega dobra v K.O. Vrtovin in K.O. Ajdovščina ter podal pozitivno mnenje 
k odvzemu javnega dobra v obeh zadevah. 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Nepremičnini parc. št. 104/3 k.o. 2392 Ajdovščina in novonastali parceli (zahodnemu delu 
obstoječe parc. št. 104/4 k.o. Ajdovščina, ob parc. št. 106 k.o. Ajdovščina), se odvzame javno 
dobro.« 

  H glasovanju se je prijavilo 19 svetnikov. ZA je glasovalo 19 svetnikov. Predsedujoči je 
ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

 Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da se sprejme naslednji sklep:  

»Delu nepremičnine parc. št. 2050/6 k.o. 2383 Vrtovin se po predhodni parcelaciji odvzame 
javno dobro.« 

  ZA je glasovalo 19 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je predlagani sklep sprejet.  

 

 
Ker ni bilo več razprave, je predsedujoči predlagal, da zaključijo sejo.  
 
Seja je bila zaključena ob 17.55 uri.  
 
 
ZAPISNIČARKA:                                                   PREDSEDUJOČI: 
Jasmina SERAŽIN   Tadej BEOČANIN 
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